

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	05 December 2021	التاريخ
Company Name	شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب. Esterad Investment Company B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	ESTERAD	رمز التداول
Subject	Proposed Acquisition of Venture Capital Bank B.S.C.(C) by Esterad Investment Company B.S.C الاستحواذ المحتمل على فينشر كابيتال بنك ش.م.ب.(م) من قبل شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب.	الموضوع
Information	<p>Esterad Investment Company B.S.C. would like to announce to the market and its shareholders that it has signed and dispatched a non-binding letter of intent to acquire up to 100% of Venture Capital Bank B.S.C.(C) share capital on 29 November 2021, subject to satisfactory legal and financial due diligence, obtaining the relevant regulatory approvals and the approval of Venture Capital's shareholders and Esterad's shareholders.</p> <p>Esterad will disclose any relevant developments on this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.</p> <p>تود شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب أن تعلن للسوق ولمساهميها أنه قد تم توقيع خطاب النوايا الغير ملزم للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس مال فينشر كابيتال بنك في تاريخ 29 نوفمبر 2021، مع مراعاة اتمام جميع الدراسات القانونية والمالية المرضية لفينشر كابيتال بنك، وموافقة الجهات المعنية ومساهمي فينشر كابيتال بنك ومساهمي استيراد.</p> <p>ستقوم استيراد بالإفصاح عن أي تطورات ذات صلة بهذا الموضوع، كما هو مطلوب، باستمرار، لضمان الشفافية والامتثال للقوانين واللوائح الحاكمة.</p>	المعلومات
Impact on Financial Position	<p>Esterad expects the transaction to have a positive impact on the Company's financial position in the medium term and to develop new financial and commercial activities for the Company.</p> <p>تتوقع شركة استيراد أن تحدث الصفقة تأثيراً إيجابياً على بياناتها المالية على المدى المتوسط وكما سيساهم ذلك في ظهور مجموعة من الأنشطة التجارية والمالية الجديدة للشركة.</p>	الأثر على المركز المالي



Name	Chandan Gupta	الإسم
Title	Chief Financial Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		